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Statutární město Ostrava 
městský obvod Ostrava-Jih 
zastupitelstvo městského obvodu 

Zápis 

 

 

Zápis 
průběhu 8. zasedání zastupitelstva městského 
obvodu konaného dne 20.06.2024 
 

Místo konání: zasedací místnost   

Předsedající: M. Bednář   

Přítomno: 42   

Omluveni: 3   

Neomluveni: 0   

Zahájení: 13:00 hod.   

Přestávka: 14:40 – 15:00  hod.   

Ukončení: 16:05 hod.   

Zapisovatel: P. Ernesová   

 

 
 

M. Bednář – zahájil 8. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Ostrava-Jih. 

 

M. Bednář  
- z jednání omluvil K. Malíka a J. Stráníka, E. Ciose, na 30 min B. Rigera a konstatoval, že 

zastupitelstvo je usnášení schopné. 

- upozornil na pořizování on-line přenosu a audiovizuálního záznamu, který bude upraven 

v souladu s nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 (GDPR), zákonem 

č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů a bude zveřejněn na webových stránkách obvodu 

a následně také na kanále You Tube.  

 

I. Klímová – omluvila J. Tichánka, který dorazí do 20 minut. 

 

- sdělil, že občané mohou být přítomni jak v sále zastupitelstva, tak v místnosti A402, která 

je opatřena videopřenosem. Na základě podaných přihlášek do diskuse budou občané jednotlivě 

vyzýváni, aby se dostavili do jednací místnosti zastupitelstva. 

 

M. Bednář – předložil ke schválení program, jehož návrh, společně s podkladovými materiály, 

byl ve stanoveném termínu vložen do úložiště, tj. materiály č. 1 až 24. 
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1.  Bezpečnost a kriminalita v městském obvodu Ostrava-Jih za rok 2023 

2.  Předání hmotného movitého majetku k hospodaření 

3.  Kontrola plnění usnesení zastupitelstva městského obvodu 

4.  Návrh na poskytování příspěvků na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku 

5.  Návrh na schválení účetní závěrky MOb Ostrava-Jih za rok 2023 

6.  Návrh závěrečného účtu městského obvodu Ostrava-Jih za rok 2023 

7.  Návrh rozpočtových opatření č. 3Z/2024 rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 

2024 

8.  Předání majetku k hospodaření příspěvkové organizaci, schválení změny a aktualizace 

přílohy č. 2 zřizovací listiny příspěvkové organizace Technické služby Ostrava- Jih 

9.  Hromadný odpis pohledávek 

10.  Stanovisko k prodeji částí pozemků v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Místní a Starobělská 

11.  Stanovisko k prodeji části pozemku v  k.ú. Hrabůvka, ul. Klegova 

12.  Stanovisko k prodeji části pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Slezská 

13.  Stanovisko k prodeji nemovitých věcí v k.ú. Výškovice u Ostravy, ul. Husarova  

14.  Stanovisko k prodeji části pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Mezicestí 

15.  Stanovisko k prodeji části pozemku v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Jugoslávská 

16.  Stanovisko k odejmutí pozemků ze správy v k.ú. Hrabůvka, ul. Paseky 

17.  Záměr na prodej části pozemku v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. Řadová 

18.  Záměr na prodej podílů na pozemku v k.ú. Zábřeh nad Odrou, ul. V Zálomu 

19.  Záměr na prodej bytové jednotky v k. ú. Hrabůvka, ul. Velflíkova 

20.  Prodej částí pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Na Fojtství 

21.  Nabytí nemovitých věcí v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. Slovinská a Černohorská 

22.  Nabytí nemovité věci - části pozemku v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Kpt. Vajdy 

23.  Stanovisko k uplatnění předkupního práva a nabytí vlastnického práva ke stavbám 

v  k. ú. Zábřeh nad Odrou 

24.  Změna hodnoty předaného nemovitého majetku příspěvkovým organizacím 

 

- informoval, že na stůl obdrželi zastupitelé materiál č. 25 - Změny v kontrolním výboru, 

zápis z finančního výboru. 

 

M. Bednář – další návrhy na doplnění a úpravu programu nebyly podány.  

 

- od 15:00 hodin je do programu zařazen bod „Dotazy, připomínky a podněty občanů“ (diskuse 

občanů k dalším tématům mimo program zasedání) do vyčerpání podnětů, nebo do 

16:00  hod. 

 

Materiál č. 0 OPVO/ZMOb/0011/24 

Schválení programu 

Hlasování o upraveném návrhu programu: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0150/ZMOb-JIH/2226/8 

 

M. Bednář - žádný ze členů zastupitelstva neučinil před zahájením zasedání zastupitelstva 

oznámení o osobním zájmu ve smyslu zákona o střetu zájmů. 
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M. Bednář – ověřovateli zápisu z  minulého zasedání zastupitelstva ze dne 21.03.2024 byli 

Jiří Blumenstein  a Ing. Martin Kret, DiS. Zápis podepsali bez výhrad a tento byl následně 

uložen v listinné podobě na odboru podpory volených orgánů, referátu organizačním a dále 

v elektronické podobě zveřejněn na webových stránkách městského obvodu. Námitky 

či připomínky k zápisu nebyly, tímto se zápis považuje za schválený.  

 

M. Bednář – navrhl pro 8. zasedání zastupitelstva jako ověřovatele zápisu Mgr. Ondřeje 

Sýkoru a Petra Takáče. Oba nominovaní souhlasili. Jiný návrh nebyl podán. 

Materiál č. 0 OPVO/ZMOb/0012/24 

Určení ověřovatelů 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 39, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0151/ZMOb-JIH/2226/8 

 

M. Bednář – vyhotovením zápisu pověřil P. Ernesovou, usnesení spolu s ním podepíše 

místostarosta R. Ivan.

 

M. Bednář – požádal předsedu finančního výboru Z. Hűbnera  o podání zprávy o projednání 

materiálů ve výboru.  

 

Z. Hűbner – sdělil, že ke všem materiálům přijali usnesení, a to usnesení doporučující. 

 

Materiál č. 1 OSK/ZMOb/0004/24 

Bezpečnost a kriminalita v městském obvodu Ostrava-Jih za rok 2023 

M. Bednář – představil hosty, za městskou policii Ostrava - P. Honczka – vedoucího oblasti 

Ostrava – Jih, za policii ČR - npor. Ing. M. Sedláře, npor. Mgr. S. Bogdu, npor. Ing. T. Charváta.  

P. Honczek – problematika konzumace alkoholu, osoby bez přístřeší, úsek dopravy – 

parkování. 

M. Bednář – poděkování za spolupráci. 

A. Žídek, P. Honczek, T. Charvát – dotaz na kamerový záznam. Kvalitní záznamy, pomáhají 

při dopadení pachatele – 30% pomoc. 

G. Macečková, P. Honczek, M. Bednář, R. Ivan – měření rychlosti v Zábřehu, vyhodnocení 

preventivních programů, preventivní workshopy. Měření rychlosti – jsou vybrány lokality, 

které určí Krajské ředitelství. Na podněty občanů/radnice – informativní radar – dochází 

k vyhodnocení. Preventivní programy – úsek prevence (vyčlenění strážníci) – besedy ve 
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školách, školkách mají smysl. Záleží na školách, zda programy využívají. Projekt School games 

– zpracování studie – prevence závislosti – ukončení programu a následné vyhodnocení.  

M. Malcharová, T. Charvát  – lidí bez přístřeší přibývá, okolí biotopu – poděkování policii 

za kontroly. Statistiky – navyšování počtu sebevražd a sebepoškozování dětí. Policie řešila 

v obvodu 5 případů za rok 2023. 

J. Nahodil, P. Honczek – parkování vozidel nad 2,5 tuny.  

Z. Hűbner, P. Honczek – poděkování policistům v ulicích. Bezdomovci na náměstí SNP, 

ubytovny v obvodu.  

R. Ivan, M. Bednář, P. Kovář – od 01.01.2025 změny v zákoně. Zkoušeli jsme ubytovny 

vykoupit, omezit, probíhají sociální práce. Pracujeme na tom, abychom se pokusili spravit 

aktuální stav. Návrh obecně závazné vyhlášky – zákaz bivakování. Od 01.01.2024 zvýšené 

zdanění ubytoven. 

G. Macečková – poděkování (oddělení řešící domácí násilí), spolupráce s organizacemi města, 

podnět na vznik mapy – sběr injekčních stříkaček.  

T. Charvát – domácí násilí – specializovaný tým. 

P. Honczek – mapa sběru injekčních stříkaček – nelze vytvořit přesnou mapu lokalizace. 

M. Bednář – ukončil diskusi. Poděkoval za účast na dnešním zasedání zastupitelstva 

jednotlivým hostům.  

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0152/ZMOb-JIH/2226/8 

 

 

Materiál č. 2 OSK/ZMOb/0005/24 

Předání hmotného movitého majetku k hospodaření 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0153/ZMOb-JIH/2226/8 
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Materiál č. 3 OPVO/ZMOb/0001/24 

Kontrola plnění usnesení zastupitelstva městského obvodu 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0154/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 4 OPVO/ZMOb/0009/24 

Návrh na poskytování příspěvků na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 35, proti 0, zdržel/lo se 5. 

Bylo přijato usnesení č. 0155/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 5 OFR/ZMOb/0004/24 

Návrh na schválení účetní závěrky MOb Ostrava-Jih za rok 2023 

M. Bednář – přivítal vedoucí oddělení paní K. Bláhovou. 

M. Jarošková – předklad včetně prezentace. 

G. Macečková – preventivní program o začleňování osob do pracovního procesu 

prostřednictvím technických služeb Ostrava-Jih – zda proběhlo vyhodnocení. Žádá poskytnutí 

informací k průzkumu v rámci problematiky ubytoven. 

M. Bednář – tento dotaz spadá pod odbor dopravy a komunální služeb, informace poskytne 

místostarosta O. Šimík ve spolupráci s ředitelem Technických služeb. 

R. Ivan – průzkum problematiky ubytoven – materiál neprošel radou. 

G. Macečková – ORJ 16 – poradenské služby v sociální oblasti včetně průzkumu v rámci 

ubytoven ve výši 46 000 Kč, § 3699. 

M. Bednář – informace budou předány později. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 37, proti 0, zdržel/lo se 3. 

Bylo přijato usnesení č. 0156/ZMOb-JIH/2226/8 
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Materiál č. 6 OFR/ZMOb/0003/24 

Návrh závěrečného účtu městského obvodu Ostrava-Jih za rok 2023 

M. Jarošková – předklad včetně prezentace. 

Diskuse neproběhla. 

M. Bednář – přivítal zastupitele B. Rigera. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 37, proti 0, zdržel/lo se 3. 

Bylo přijato usnesení č. 0157/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 7 OFR/ZMOb/0005/24 

Návrh rozpočtových opatření č. 3Z/2024 rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2024 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0158/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 8 ODK/ZMOb/0001/24 

Předání majetku k hospodaření příspěvkové organizaci, schválení změny a aktualizace přílohy 
č. 2 zřizovací listiny příspěvkové organizace Technické služby Ostrava-Jih 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0159/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 9 OPR/ZMOb/0002/24 

Hromadný odpis pohledávek 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0160/ZMOb-JIH/2226/8 
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Materiál č. 10 OMJ/ZMOb/0012/24 

Stanovisko k prodeji částí pozemků v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Místní a Starobělská 

M. Bednář – pozval do sálu vedoucí odboru – A. Turkovou. 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0161/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 11 OMJ/ZMOb/0015/24 

Stanovisko k prodeji části pozemku v k.ú. Hrabůvka, ul. Klegova 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0162/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 12 OMJ/ZMOb/0019/24 

Stanovisko k prodeji části pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Slezská 

P. Polášková – vhodná koordinace s dalšími projekty – realizace staveb. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 37, proti 0, zdržel/lo se 4. 

Bylo přijato usnesení č. 0163/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 13 OMJ/ZMOb/0026/24 

Stanovisko k prodeji nemovitých věcí v k.ú. Výškovice u Ostravy, ul. Husarova 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0164/ZMOb-JIH/2226/8 
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Materiál č. 14 OMJ/ZMOb/0013/24 

Stanovisko k prodeji části pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Mezicestí 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0165/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 15 OMJ/ZMOb/0018/24 

Stanovisko k prodeji části pozemku v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Jugoslávská 

P. Polášková – přemístění uměleckého díla – kde bude umístěno, koordinace s MAPPOU. 

M. Bednář, O. Šimík – vytipovaná lokalita parku za Lunou, koordinace s MAPPOU –zajištění 

O. Šimíkem. Nová socha bude na ulici V Troskách – připravuje škola uměleckých řemesel 

AVE  ART. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 38, proti 0, zdržel/lo se 3. 

Bylo přijato usnesení č. 0166/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 16 OMJ/ZMOb/0022/24 

Stanovisko k odejmutí pozemků ze správy v k.ú. Hrabůvka, ul. Paseky 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0167/ZMOb-JIH/2226/8 

G. Macečková – chtěla hlasovat PRO. 

 

Materiál č. 17 OMJ/ZMOb/0023/24 

Záměr na prodej části pozemku v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. Řadová 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0168/ZMOb-JIH/2226/8 
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Materiál č. 18 OMJ/ZMOb/0016/24 

Záměr na prodej podílů na pozemku v k.ú. Zábřeh nad Odrou, ul. V Zálomu 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0169/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 19 OMJ/ZMOb/0017/24 

Záměr na prodej bytové jednotky v k. ú. Hrabůvka, ul. Velflíkova 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0170/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 20 OMJ/ZMOb/0014/24 

Prodej částí pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Na Fojtství 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0171/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 21 OMJ/ZMOb/0021/24 

Nabytí nemovitých věcí v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. Slovinská a Černohorská 

Z. Hűbner - požadavek VMI Silesia s.r.o. k nabytí předmětných nemovitostí obcí, pochybnosti 

ohledně kvality komunikace – zkušební sondy, kamerové zkoušky – dešťová kanalizace. 

Reálná skladba komunikace neodpovídá skladbě uvedené v projektové dokumentaci. 

O. Šimík - stanovené podmínky za odbor dopravy a komunálních služeb pro nabytí komunikace 

byly splněny. Zkušební sondy – konstrukce komunikace je předimenzovaná (zástavba 

rodinných domů – neprobíhá zde zimní/letní údržba, není zde osvětlení).  

M. Bednář – dotaz k O. Šimíkovi - záruka, kamerové zkoušky kanalizace, realizace 

neodpovídá projektové dokumentaci. 
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O. Šimík – realizace neodpovídá projektové dokumentaci - požadovali jsme vypracování 

dokumentace o skutečném provedení stavby, kanalizace – v roce 2022 pasport dešťové 

kanalizace (kamerové zkoušky), záruka – požadujeme záruku 5 let na nové silnice. 

M. Bednář – přivítal v místnosti zastupitele J. Tichánka. 

P. Polášková – tento případ se řešil v předchozím volebním období - špatně uzavřená smlouva 

se společností, která prováděla výstavbu rodinných domů. Materiál nebyl připraven pečlivě – 

navrhla stažení materiálu a doplnění všech informací, které byly nyní probrány.  

Z. Hűbner – žádá o sdělení podmínek ze strany rady pro nabytí. Městský obvod se dlouhodobě 

potýká s nedostatkem finančních prostředků na opravy komunikací - péče řádného hospodáře.  

O. Šimík – posouzení stavu komunikací Slovinská a Černohorská může poskytnout 

k nahlédnutí.  

P. Polášková – neměli jsme možnost prostudovat materiály předem – většina zastupitelů 

nemůže jednat v rámci péče řádného hospodáře. 

 

M. Bednář – návrh P. Poláškové o stažení materiálu. 

Hlasování o stažení materiálu: hlasovalo pro 15, proti 10, zdržel/lo se 16. 

Nebylo přijato usnesení. 

 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 29, proti 2, zdržel/lo se 11. 

Bylo přijato usnesení č. 0172/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 22 OMJ/ZMOb/0020/24 

Nabytí nemovité věci - části pozemku v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Kpt. Vajdy 

Z. Hűbner – z předchozích materiálů vyplývá, že nakupujeme dráže, než prodáváme. Nemá 

výhrady k materiálu. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0173/ZMOb-JIH/2226/8 
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Materiál č. 23 OMJ/ZMOb/0025/24 

Stanovisko k uplatnění předkupního práva a nabytí vlastnického práva ke stavbám v k. ú. 
Zábřeh nad Odrou 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0174/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 24 OMJ/ZMOb/0027/24 

Změna hodnoty předaného nemovitého majetku příspěvkovým organizacím 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0175/ZMOb-JIH/2226/8 

 

Materiál č. 25 OPVO/ZMOb/0013/24 

Změny v kontrolním výboru 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0176/ZMOb-JIH/2226/8 

 
 

0E Dotazy, připomínky, podněty členů zastupitelstva a organizační záležitosti  

 

Z. Hűbner – prosba na primátora a starostu – zaúkolování Ostravských městských lesů 

o pořádek a péči v Bělském lese (rozpadlý altán na grilování). Vodní prvky u Luny, stav 

podchodů – plošiny pro imobilní osoby, dešťová kanalizace – co už je hotovo, poděkování 

za organizaci Slavností Jihu – vratné kelímky, dobrý výběr interpretů, dostupné občerstvení 

za přijatelné ceny. 

 

M. Bednář – dešťová kanalizace - máme zcela hotový pasport ve Výškovicích, v letošním roce 

realizace Zábřeh. Úklid v Bělském lese – pořeší osobně (s ředitelem Ostravských městských 

lesů). O. Šimík řešení v dozorčí radě. 

 

O. Šimík – altánek se nebude opravovat, zajistíme odklizení. Nefunkční vodní prvky – 2 prvky 

za Lunou a před kinem Luna – pracuje se na nápravě (lepší odolnost proti vandalismu). 
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Revitalizace náměstí Ostrava-Jih – nefungují vodní prvky, ale řeší se. Plošiny na zastávce A. 

Poledníka a V. Jiříkovského nefungují – vandalismus (řeší se firma na opravu plošin). Pasport 

dešťové kanalizace – závady ve Výškovicích jsou z 90% opravené. 

 

A. Žídek, M. Bednář – změna dotačního titulu na nový systém s dary – zjednodušení na obou 

stranách. 

 

A. Žídek – institut darovacích smluv by měl být užíván jen občasně – eliminace možného 

zneužití finančních prostředků. 8 z 9 členů komise hlasovalo pro zachování původního 

dotačního titulu. Nevzalo se v potaz odborné stanovisko jednotlivých komisí – informace byla 

pozdě podána.  

 

M. Bednář – dívat se, chodit a kontrolovat budou komise nadále, to zůstává zachováno. Zákon 

o obcích dává jednoznačnou pravomoc pro poskytování darů, došlo ke zvýšení limitů. Spolky 

jsou považovány za partnery. 

 

 
 

Přestávka 14:40 – 15:00 hod. 

 

 
 

0D dotazy, připomínky a podněty občanů 

 

M. Benko -  poděkování vedení radnice – krásný park za Dr. Martínka, náměstí Ostrava-Jih, 

úroveň Jižních listů. Fr. Lýska – chodník při dešti pod vodou – kdo převzal chodník, dlouhá 

doba uzavření parkovišť, chodníků při opravách. Špatné parkování aut, málo parkovacích míst.  

 

M. Bednář, O. Šimík – chodník + cyklostezka na ulici Fr. Lýska  - prověřit stav – O. Šimík.  

Kolaudace – nedá se zrychlit, zákonné limity. Cyklostezka Fr. Lýska – barvy značící chodce 

a cyklisty jsou naopak (cyklostezka je stará cca 10-15 let). Stav není hrozný. 

 

V. Rudel -  dotaz k holubům – velké množství, opravy cest, parkovišť, objízdné trasy. Jižní listy 

– občas nechodí – kdo je kontroluje, distribuuje, nové přístřešky MHD.  

 

M. Bednář – v Jižních listech je upozornění na nekrmení holubů. Probíhá namátková kontrola 

doručování Jižních listů – stává se, že bývají vyhozeny spolu s letáky. Přístřešek ulice Moravská 

– záleží na prioritě (frekvence osob). Při opravách musí být objízdná trasa, nelze urychlit práci. 

Nahlásit pro kontrolu ulici Horní 47. 

 

R. Ivan – v jednání s náměstkem Boháčem a vedením Ostravských městských lesů – vznik 

městského holubníku. 

 

V. Rudel –nadjezd na ulici Moravská, koordinace oprav parkovišť, most na ulici Dr. Martínka 

– díry v cestě. 

 

M. Bednář – ulice Moravská – dotaz byl položen několikrát – jiné priority, most na 

Dr. Martínka – o mosty se nestarají městské obvody.  
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Pokračování bodu 0E Dotazy, připomínky, podněty členů zastupitelstva a organizační 

záležitosti  

 

A. Žídek – dotace – vyhodnocení jak bylo naloženo s finančními prostředky, jako obvod  

nejednáme jako správný hospodář. 

 

M. Bednář – rozdílný pohled na věc. Vysněný cíl je nemít a nepotřebovat kontrolu. Snížení 

časové náročnosti.  

 

L. Holková – obchodní dům Odra – jak to vypadá s Lidlem, skatepark ve Výškovicích – 

problém s parkováním. 

 

M. Bednář – všechny limity pro stavbu Lidlu jsou dodržovány – nová provozovna musí nově 

plnit standardy.  

 

G. V. Tóth – smlouva je podepsána a začne se stavět. Parkování večer – můžeme zkusit zavést. 

 

P. Mentlík  –  dočasná komunikace slouží jako obslužná komunikace pro více staveb, dopravní 

řešení komunikace je součástí projektové dokumentace, která je povolena – je třeba dodržovat 

určité postupy ve veřejné správě. 

 

G. Macečková, M. Bednář – kandidatura starosty do senátu. 

 

R. Ivan – informace k parkovacím místům při stavbě. 

 

O. Šimík – reakce na parkovací místa při stavbě, hlasování při závěrečném účtu. 

 
 

Z místnosti odešel J. Blumenstein. 

 
 

G. Macečková – zavedení sms – upozornění u živelných pohrom, havárie, výkopové práce.  

 

M. Bednář – systém Munipolis po občany – nutná registrace.  Námět na diskusi. 

 

P. Polášková (přihlášena za A. Žídka, nenalezena karta) – poděkování O. Šimíkovi 

a M. Jaroškové za uzavření komunikace pro akci promenáda na Jubilejní kolonii, památník 

obětem války, koordinace s MAPPOU, dotazy na ředitelku K-TRIA. 

 

M. Bednář – pozval do sálu ředitelku K-TRIA G. Gödelovou. 

 

P. Polášková, G. Gödelová – personální otázky K-TRIO, změna dramaturgie, mediální 

podpora restaurace Brykule. 

 

M. Malcharová, G. Gödelová – poděkování ředitelce G. Gödelové za kulturní akce – pozitivní 

ohlasy okolí, zapojení zastupitelů – podněty z jejich strany a následné zpracování. 

 

R. Ivan, P. Polášková – neustálé řešení věcí kolem K-TRIA a G. Gödelové. 
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G. Macečková – osobní zkušenost s paní G. Gödelovou – velice nápomocná, pozitivně reaguje 

na nápady.  

 

G. Gödelová – poděkování, veškeré nápady, připomínky jsou vítány. 

 

I. Klímová – nesouhlasí s řešením personálních věcí na zastupitelstvu. 

 

D. Hrabovská, R. Ivan, A. Žídek, M. Bednář  –  žádost o seznam mateřských/základních škol 

na webových stránkách s otevírací dobou zahrad, vložení informace do Jižních listů, 

facebookových stránek. 

 

M. Bednář – veřejnost je informována o činnosti obce prostřednictvím oficiálních 

internetových stránek obvodu, úřední desky, Jižních listů, sociální sítí a médií. 

 

Závěr 

Protože byly projednány všechny body programu zastupitelstva, M. Bednář zasedání ukončil. 

 
 

Usnesení ze 8. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 

0150/ZMOb- JIH/2226/8 do č. usnesení 0176/ZMOb-JIH/2226/8 a zvukový záznam jsou 

nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
 
 
 
 

Bc. Martin Bednář, MBA 
starosta městského obvodu 

Ostrava-Jih 

 

 

 

Zapsala:  Petra Ernesová, DiS. 
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